

Editor: WIM VAN BINSBERGEN (African Studies Centre, Leiden / Erasmus University Rotterdam, the Netherlands)

Editorial Team: SANYA OSHA (University of South Africa); KIRSTEN SEIFIKAR (Erasmus University Rotterdam); WIM VAN BINSBERGEN

Advisory Editorial Board: PAULIN HOUNTONDJI (University of Cotonou, Bénin); KWASI WIREDU (University of Ghana, Legon / University of South Florida, USA); LANSANA KEITA (Fourah Bay College, Sierra Leone / University of Arizona, USA); PIETER BOELE VAN HENSBRÖEK (University of Groningen, the Netherlands); VALENTIN Y. MUDIMBE (Duke University, North Carolina, USA)

QUEST: An African Journal of Philosophy seeks to act as a channel of expression for thinkers in Africa, and to stimulate philosophical discussion on problems that arise out of the radical transformations attending Africa and Africans. *QUEST* includes materials both on current subjects relating to Africa, and on subjects of general philosophical interest. *QUEST* serves an international public of professional philosophers, as well as philosophically-interested intellectuals in other disciplines. Subject to peer review, original articles written in either English or French are eligible for publication. *QUEST* (ISSN 1011-226X) appears in principle twice a year, in June and December; however, both issues tend to be combined into one volume.

Directions for contributors (the numbered items constitute a checklist): Preferably, articles do not exceed 40,000 chars. in length. When submitting a contribution, the author's name and e-mail address must be included in the heading. Any submission should be accompanied by an abstract in both (1) English and (2) French, max. 1,000 chars. each; and by max. 8 key words both in (3) English and in (4) French. Manuscripts should contain minimum formatting but *italics* (no **bold**, no underline) are allowed, and footnotes should be of the standard MSWord hyperlinked type. Manuscripts should follow the journal's citation format (consult a recent issue). Include full author details also for co-authors, as well as place, publisher, year of edition used (identify original title when using a translation), and sub-title of publications cited; give first and last pages of articles cited; however, in your bibliography, do not specify the number of pages when listing entire books; refer to specific pages rather than to entire publications; end all bibliographical items and all footnotes on a period; no period after headings; of proper names, only capitalise the first letter; if a footnote mark occurs near punctuation, a bracket, etc. it should *always* come last; *always* insert one single space in order to separate words, numbers, etc., even if they are already separated by punctuation, footnote mark, bracket, etc. Contributors are to present themselves in (5) a short biobibliographical note, max. 1,000 chars., in the article's language. Moreover, contributors are to provide (6) their full postal address (just to send the author's copies to), and to cite (7) an e-mail address that can be printed with the article in case of acceptance. Manuscripts (8) are to be submitted in electronic form i.e. MSWord recent version; preferably by e-mail (see below) but if online facilities are totally lacking locally, a Windows CD-ROM or USB-stick may be sent (3.5" discs being obsolete). Regrettably, submissions not complying with these directions cannot be considered.

Authors retain the copyright to their contribution, but submission automatically implies that, in case of acceptance, the author tacitly cedes to *QUEST* such use rights as enable *QUEST* to publish the contribution both in hard copy and online. Authors receive two hard copies of the volume in which their contribution appears.

Subscriptions (printed version only): Euro € 35 (institutions), Euro € 25 (individuals) Africa: Euro € 20 (institutions), Euro € 15 (individuals). Payment exclusively in Euro (€), either in cash or by remittance to the *QUEST* bank account (please request details by e-mail). No credit cards or cheques accepted.

QUEST is **online** at: <http://quest-journal.net>. Here current and back volumes may be consulted free of charge, and detailed information is offered (including electronic reply forms) concerning subscriptions (to the printed version only), ordering of back copies, submission of manuscripts, reprint permissions, *QUEST*-related activities, etc.

You may contact *QUEST* by e-mail at: quest_journal@yahoo.com (note the underscore: _ ; the web address has an hyphen: -); you may also reach the editor at: wimvanbinsbergen@gmail.com;

***QUEST*'s ordinary postal address is:**

QUEST: An African Review of Philosophy
c / o Prof. Wim van Binsbergen
African Studies Centre,
P.O. Box 9555,
2300 RB Leiden,
THE NETHERLANDS
fax 00-31-71-5273344

version 12-2008

Éditeur : WIM VAN BINSBERGEN (Centre d'Études Africaines, Leyde / Université Érasme Rotterdam, Pays-Bas)

Équipe éditorial : SANYA OSHA (Université de l' Afrique du Sud) ; KIRSTEN SEIFIKAR (Université Érasme Rotterdam) ; WIM VAN BINSBERGEN

Conseil éditorial : PAULIN HOUNTONDJI (Université de Cotonou, Bénin) ; KWASI WIREDU (Université du Ghana, Légon / Université de South Florida, É.U.) ; LANSANA KEITA (Fourah Bay College, Sierra Leone / Université d' Arizona, É.U.) ; PIETER BOELE VAN HENSBRÖEK (Université de Groningen, Pays-Bas) ; VALENTIN Y. MUDIMBE (Université Duke, North Carolina, É.U.)

QUEST: Revue Africaine de Philosophie sert de moyen d'expression pour les penseurs en Afrique, et vise à stimuler les discussions philosophiques sur les problèmes surgissant des transformations radicales des mondes africains. *QUEST* présente des points de discussion actuels se rapportant à l'Afrique, aussi bien que des questions d'intérêt philosophique général. La revue s'adresse à un public international de philosophes professionnels et d'autres intellectuels qui sont intéressés par la philosophie. Sous condition de *peer review*, sont éligibles les articles originaux écrits en français ou en anglais. *QUEST* (ISSN 1011-226X) paraît, en principe, deux fois par an, mais les deux numéros sont souvent combinés en un seul volume annuel.

Contributions (notez bien les points numérotés) : Préféablement, les articles ne dépassent les 40,000 caractères. Tout article doit porter le nom d'auteur, et doit être accompagné d'un résumé français (1) et anglais (2), chaque 1,000 car. max. En outre, max. 8 mots-clés doivent être spécifiés, en français (3) aussi bien qu' en anglais (4). Les manuscrits manqueront tout mise en page, sauf des *italiques* et des notes en bas de page (format usuel *hypertexte* Word). Pour le format des citations, consultez un numéro récent de *QUEST online*. *Détails éditoriaux* (*QUEST* est une revue bilingue, et ses règles éditoriales diffèrent sur quelques points des conventions éditoriales usuelles en Afrique francophone): pour toute référence bibliographique, incluez tous les détails, aussi pour les co-auteurs, lieu d'édition, maison d'édition, année de l'édition utilisée (identifiez le titre original si vous utilisez une traduction) ; incluez le sous-titre ; spécifiez la page initiale et finale d'un article cité ; mais pour les livres entiers cités dans votre bibliographie, ne spécifiez pas le nombre de pages ; faites référence à des pages spécifiques plutôt qu'à une publication entière ; faites terminer tous les références bibliographiques et tous notes en bas de page sur un point ; par contre, les titres de sections ne se terminent pas sur un point ; dans les noms propres, seulement la lettre initiale sera en majuscules ; si le numéro d'une note en bas de page se trouve près d'une signe de ponctuation, le numéro sera toujours placé *derrière* cette signe ; toujours insérez une espace pour séparer des mots, des numéros etc., même s'ils sont déjà séparés par des signes de ponctuation ou des numéros de note. L'auteur doit ajouter (5) une courte autodescription biobibliographique, 1,000 car. max., dans la langue de la contribution. Donnez (6) votre adresse postale (seulement pour recevoir les exemplaires d'auteur), et (7) une adresse de courrier électronique qui sera imprimée avec l'article. Présentez votre manuscrit (8) en forme électronique (Word, version récente) et préféablement par courrier électronique; en absence de facilités de courrier électronique, envoyez (par courrier ordinaire) un disque CD-ROM ou bouton USB – les disques 3,5" ne sont plus courants. Si le dossier ne conforme pas avec tous ces points, votre article ne peut pas être considéré pour publication.

Les auteurs retiennent le droit d'auteur de leur contribution, mais sa présentation à *QUEST* implique automatiquement qu'en cas d'acceptation l'auteur cède tacitement à *QUEST* les droits d'usage qui permettent *QUEST* de publier l'article en forme imprimée aussi bien que sur le Web. Tout auteur reçoit deux exemplaires du volume dans lequel son article paraît.

Abonnements (uniquement pour la version imprimée): Euro € 35 (institutions), Euro € 25 (individus); Afrique: Euro € 20 (institutions), Euro € 15 (individus). Paiement sera uniquement en Euro (€), soit en espèces, soit par virement au compte bancaire de *Quest* (détails sur demande par courrier électronique). Les cartes bancaires et les chèques ne sont pas acceptés.

Quest online: <http://quest-journal.net>. Ici les visiteurs peuvent consulter gratuitement les numéros courants et antérieurs. C'est aussi ici qu'on trouve des renseignements détaillés, et des fiches de commande électroniques, sur les abonnements (version imprimée seulement), la commande des numéros antérieurs, la présentation des manuscrits, les activités autour de *Quest*, etc.

Contactez *Quest* par courrier électronique à: quest_journal@yahoo.com (ne pas confondre _ ici et - dans l'adresse Web / URL de *Quest*); l'Éditeur peut aussi être contacté à: wimvanbinsbergen@gmail.com;

L'adresse postale ordinaire de *QUEST*:

QUEST: Revue Africaine de Philosophie
s / d le Prof. Wim van Binsbergen
Centre d'Études Africaines,
Boite Postale 9555,
2300 RB Leyde,
PAYS BAS
fax 00-31-71-5273344

version 12-2008